
معاون اول رئیس جمهور گفت: مردم از نظر اقتصادی و معیشتی در 
شرایط دشواری هستند، ما با همه وجود مشکلات را درک می کنیم 

و شرمنده مردم هستیم.
اسحاق جهانگیری، معاون اول رئیس جمهور، در نشست مدیران ارشد 
وزارت ورزش و جوانان گفت: کشور در شرایط سخت و خطیری قرار 
دارد و مردم از نظر اقتصادی و معیشتی در شرایط دشواری هستند، 
ما با همه وجود مشکلات را درک می کنیم و شرمنده مردم هستیم 
با این وجود معتقدم فرصت های بسیاری در این محدودیت ها برای 
کشور ایجاد شده که حتماً باید با استفاده از ظرفیت جوانان از این 
فرصت ها استفاده کنیم. ما باید به جوانان کشور اعتماد کنیم آنها 

ظرفیت بزرگی هستند که می توانند معجزه کنند.
توان  با رویکردهای قدیمی نمی  افزود:  اول رئیس جمهور  معاون 
ایران را اداره کرد باید شیوه های حکمرانی را اصلاح کرد و شرایط 
گذشته که همه چیز متکی به دولت و یا درآمدهای نفتی بود باید 

تغییر کند ما باید کارآمدی مدیران کشور را بالا ببریم.
جهانگیری با اشاره به فعالیت تعداد زیادی از رسانه های فارسی زبان 
در کشورهای بیگانه خاطرنشان کرد:  این رسانه ها تمرکز کرده اند 
تا هر موضوع ساده ای در ایران را به یک مسأله پیچیده تبدیل کنند 

و اینگونه به مردم القا کنند که ایران آینده روشنی نخواهد داشت.
معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر اینکه هیچ مدیریتی در ایران 

نمی تواند بدون رضایت مردم و حمایت افکار عمومی، شرایط سخت 
را پشت سر بگذارد، تصریح کرد: مدیریتی می تواند موفق شود که 

به خواسته های جامعه توجه کند و اصلاحات لازم را انجام دهد.
جهانگیری با تأکید بر اینکه همکاری و همدلی قوای سه گانه از 
پیش نیازهای اصلی برای عبور از بحران ها است، خاطرنشان کرد: 
نمی توان از بزرگترین سدهایی که آمریکا در مقابل ملت ایران ایجاد 
کرده و نیز از مسایلی نظیر کرونا عبور کرد اما همکاری و همدلی 
قوای سه گانه، مردم، نهادهای مختلف، بخش خصوصی و افکار 

عمومی را نداشت.
جهانگیری با اشاره به اینکه حل مشکلات قطعاً از طریق تفاهم و 
گفتگو امکان پذیر است، افزود: نخبگان کشور باید به صحنه بیایند 
و مسئولین کشور نیز نباید از ارتباط با فعالان حوزه مسئولیت خود 
و مطالبات  آنکه دغدغه حل مسایل  از  پیش  کنند. جوانان  دوری 
و می خواهند که  مند گفتگو هستند  باشند، علاقه  داشته  را  خود 

سخنانشان شنیده شود.
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد:  اگر همه وزارتخانه ها شنیدن 
سخنان جوانان و نخبگان حوزه مسئولیت خود را در دستور کار قرار 

دهند، این رویکرد در کشور بسیار راهگشا خواهد بود.
جهانگیری ادامه داد:  البته دولت از ابتدای آغاز به کار خود با صراحت 
اعلام کرد که از شنیدن سخنان صاحبنظران، منتقدین و نخبگان 

از  تر  تر و عاقل  را فهیم  به هیچ عنوان خود  استقبال می کند و 
دیگران نمی داند. معاون اول رئیس جمهور توجه به توانایی جوانان 
و استفاده از روحیه ریسک پذیری را مورد تأکید قرار داد و با اشاره 
به اتفاقات بزرگ در حوزه کسب و کارهای دانش بنیان، خاطرنشان 
کرد: دولت توانست با اتکا به راهکارها و روش های نوین و با استفاده 
از ظرفیت های فضای مجازی به بیست میلیون خانوار تسهیلات 
آنکه حتی  بدون  کند  پرداخت  تومانی  میلیون  الحسنه یک  قرض 
یک بار به نظام بانکی مراجعه کرده باشند. جهانگیری با اشاره به 
محدودیت های اعتباری و بودجه ای وزارت ورزش و جوانان تصریح 
کرد: علیرغم فشارهای سال ۱۳۹۹، تلاش خواهیم کرد بودجه طرح 
های نیمه تمام وزارت ورزش و جوانان و اعتبارات مورد نیاز برای 

سایر اقدامات این وزارتخانه تأمین شود.
معاون اول رئیس جمهور تسهیلات ازدواج را از موضوعات پراهمیت 
در حوزه جوانان برشمرد و گفت: اگرچه سقف این تسهیلات از سه 
میلیون تومان به ۵۰ میلیون تومان افزایش یافته اما باید تلاش شود 

که تعداد تسهیلات کاهش پیدا نکند.
ازدواج است  امروز جوانان  از دغدغه های  افزود: یکی  جهانگیری 
و اگرچه صد میلیون تومان تسهیلات تأثیر چندانی در زندگی آنها 
ندارد اما به هر حال می تواند در شروع زندگی زوجین کمکی موثر 

برای آنها باشد.

مدیرعامل شرکت مادر تخصصی تولید نیروی برق حرارتی گفت: 
علیرغم افزایش دما و مصرف بالا شرایط نیروگاه ها نرمال است 
اما از مشترکان تقاضا داریم طی ۱۰ روز آینده به مدیریت مصرف 

توجه داشته باشند.
محسن طرزطلب با اشاره به آخرین وضعیت نیروگاه های کشور، 
اظهار کرد: در حال حاضر نیروگاه وضعیت عادی دارند و مشکلی 
در روند تولید برق وجود ندارد و رکوردشکنی مصرف برق آسیبی 

به نیروگاه ها وارد نکرده است.
وی با تاکید بر اینکه پیش بینی می شود که نیروگاه ها توان مقابله 
با افزایش مصرف را داشته باشند، تصریح کرد: نگرانی برای زمانی 
است که حادثه ای در یک یا چند نیروگاه اتفاق افتد و مشکلاتی 
را ایجاد کند؛ در غیر این صورت نگرانی خاصی برای تامین برق 

کشور وجود ندارد.
مدیرعامل شرکت مادر تخصصی تولید نیروی برق حرارتی با بیان 
اینکه نگرانی از این بابت است که متوسط میانگین دمای هوا در 
که  وزنی  میانگین  درجه  افزود: هر یک  یابد،  افزایش  کل کشور 
افزایش می یابد ۱۸۰۰ مگاوات بر میزان مصرف برق افزوده می 
در  است  از حد ممکن  بیش  گرمای  وقوع  افزود:  شود. طرزطلب 
تولید برق پایدار و مستمر ایجاد مشکل کند. علاوه بر این در حوزه 
های پست، انتقال و بحث های توزیع نیز ممکن است مشکلاتی 
آید که مدیریت مصرف برق و همکاری مشترکان می  به وجود 

تواند این موضوع را سامان بخشد.
وی با اشاره به افزایش ظرفیت نیروگاه ها در پیک امسال، اظهار 
کرد: از پیک سال گذشته تا کنون حدود ۱۸۰۰ مگاوات به ظرفیت 

نیروگاه های کشور اضافه شده است.
وی در پاسخ به این سوال که وقوع خاموشی های برنامه ریزی 
شده همچون سال ۱۳۹۷ چقدر است؟ گفت: با همکاری مردم و 
برنامه  نمی رسد که شاهد خاموشی های  نظر  به  شرایط موجود 
ریزی شده باشیم. در آن سال بحث این بود که به دلیل کمبود 
بارش ها نمی توانستیم از حداکثر نیروگاه های برق آبی استفاده 
کنیم. به گفته وی کسری منابع آب موجب شد تا در سال ۱۳۹۷ 
این  اکنون  که  شود  استفاده  ها  آبی  برق  ظرفیت  از  نیمی  تنها 
تا ۱۰ روز  باشند  اگر مردم همکاری داشته  ندارد و  شرایط وجود 
را  شرایط  این  توانیم  می  کند  می  پیدا  افت  هوا  دمای  که  آینده 
بعد دمای هوا  به  از ۱۵ مرداد  پشت سر بگذاریم؛ چراکه معمولا 

کاهش می یابد.

رئیس کمیسیون عمران مجلس گفت: یکی از دلایل افزایش چند 
بازار بورس  برابری مصالح ساختمانی، عرصه این محصولات در 
بورس،  بازار  در  موجود  حباب  کنونی  شرایط  در  متأسفانه  است، 
تأثیر  نیز  بازار  این  در  ساختمانی  مصالح  گذاری  قیمت  روند  در 

گذاشته است.
مصالح  قیمت  افزایش  از  انتقاد  با  کوچی  رضایی  محمدرضا 
ساختمانی در چند ماه اخیر، گفت: متأسفانه در ماه های اخیر قیمت 
مصالح ساختمانی به میزان چشمگیری افزایش یافته و این مسئله 

نگرانی بسیاری را برای سازندگان ایجاد کرده است.
یکی  داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  در  جهرم  مردم  نماینده 

این  عرصه  ساختمانی،  مصالح  برابری  چند  افزایش  دلایل  از 
محصولات در بازار بورس است، متأسفانه در شرایط کنونی حباب 
موجود در بازار بورس، در روند قیمت گذاری مصالح ساختمانی در 
این بازار نیز تأثیرگذاشته است و این مسئله موجب افزایش قیمت 

ها در این بخش شده است.
وی از برنامه مجلس برای عدم عرضه مصالح ساختمانی در بازار 
بورس خبر داد و گفت: ما به دنبال آن هستیم که اولویت عرضه 
مصالح برای بخش تولید مسکن باشد، حال باقی مانده محصولات 

را می توان در بورس به متقاضایان عرضه کرد.
رضایی کوچی افزود: در شرایط کنونی هیچ کدام از وزارتخانه های 

قیمت مصالح  افزایش  بار  زیر  اقتصاد  و  و شهرسازی، صمت  راه 
ساختمانی نمی روند و قیمت مصالح روز به روز در حال افزایش 
همچنین  داد:  ادامه  یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این  است. 
برای کنترل بازار مصالح ساختمانی، باید صادرات این محصولات 
محدود شود، زیرا بازار داخلی در این شرایط با کمبود مواجه است، 
بازار  برای  تأمین مصالح  باید نخست  اولویت وزارتخانه  این  بنابر 
داخلی باشد و سپس به فکر صادرات یا عرضه آن در بورس بیافتند.

رئیس کمیسیون عمران مجلس افزود: مجلس نسبت به وضعیت 
بازار مصالح ساختمانی به وزارت صنعت، معدن و تجارت نقد دارد 

و این مسئله باید مورد بازنگری و اصلاح قرار گیرد.

سخنگوی کمیسیون آموزش مجلس از کمبود ۱۹۷ هزار معلم در 
آغاز سال تحصیلی جدید خبر داد و گفت: اگر ورودی دانشجو به 
دانشگاه فرهنگیان از سال ۹۱ کاهش پیدا نمی کرد، امروز با چنین 

کمبودهایی مواجه نبودیم.
نیروی آموزشی در وزارت  با اشاره به کمبود  احمدحسین فلاحی 
آموزش و پرورش، اظهار کرد: در حال حاضر کشور با کمبود ۱۹۷ 

هزار معلم برای سال تحصیلی جدید مواجه است.
نماینده مردم همدان و فامنین در مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه کمیسیون آموزش مجلس به شکل جدی به موضوع جذب 
معلم در سراسر کشور ورود کرده است، افزود: این کمبود معلم در 

هزار  به 62۰  نیرو  کمبود  این  آینده  4 سال  که طی  است  حالی 
معلم خواهد رسید.

بر خلاف  پرورش  و  آموزش  و  دولت  متأسفانه  کرد:  تصریح  وی 
تربیت  دانشگاه  فرهنگیان و  بالادستی  اسناد  و  سیاست  های کلی 
معلم را تعطیل و محدود کرد و دانشگاه فرهنگیانی که باید سالیانه 

2۵ هزار معلم تربیت می کرد، این رقم به سه هزار نفر رسید.
دانشگاه  ورودی های  که   ۹۱ سال  از  اگر  کرد:  اضافه  فلاحی 
تا  بود  تربیت شده  معلم  سالیانه 2۵ هزار  فرهنگیان محدود شد، 
بود  شده  تربیت  معلم  هزار   2۰۰ حدود   ،۹۹ تحصیلی  سال  آغاز 

و امروز با کمبود ۱۹۷ هزار نفری معلم در کشور مواجه نبودیم.

را  فرهنگیان  دانشگاه  در  ایجاد شده  اصلی مشکلات  ریشه   وی، 
دانشگاه  تعطیلی  و  فرهنگیان  دانشگاه  برای  دانشجو  جذب  عدم 
تربیت معلم برشمرد و گفت: امروز ضرورت دارد نسبت به جذب 
حق التدریسی های قید شده در قانون تعیین تکلیف نیروهای حق 

التدریسی اقدام عاجل شود.
سخنگوی کمیسیون آموزش مجلس یادآور شد: عدم جذب معلم از 
دانشگاه فرهنگیان موجب پایین آمدن کیفیت آموزش ها در کشور 
شده به طوریکه آموزش و پرورش ما امروز در دنیا رتبه ۱2 دنیا را 
به لحاظ کیفیت آموزشی دارد که لازم است در این زمینه تلاش 

دوچندانی داشته باشیم.
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سخنگوی وزارت بهداشت :
دو هزار و ۶2۵ بیمار جدید شناسایی شد

آخرین  درباره  بهداشت  وزارت  سخنگوی  لاری  سیما 
بر  داد:  توضیح  کشور  در  کرونا  به  مبتلایان  آمار  وضعیت 
بیمار   62۵ و  هزار  دو  تشخیصی،  قطعی  معیارهای  اساس 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شدند که یک 

هزار و ۹۷۷ نفر از آنها بستری شدند.
وی ادامه داد: مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به 2۷۸ 

هزار و ۸2۷ نفر رسید.
به گفته لاری، متاسفانه 22۹ بیمار کووید۱۹ جان خود را 
از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به ۱4 

هزار و 6۳4 نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تا کنون 242 
هزار و ۳۵۱ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها 
ترخیص شده اند. ۳۵۸۹ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 

وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
وی افزود: تا کنون دو میلیون و 2۰۱ هزار و ۹۵۸ آزمایش 
استانهای  است.  شده  انجام  کشور  در  کووید۱۹  تشخیص 
مازندران، فارس، آذربایجان های شرقی و غربی، خراسان 
رضوی، البرز، خوزستان، لرستان، گلستان، کرمان، زنجان و 

ایلام در وضعیت قرمز قرار دارند.
اصفهان،  تهران،  استان های  همچنین  گفت:  لاری 
شمالی،  خراسان  مرکزی،  قزوین،  هرمزگان،  بوشهر، 
بلوچستان،  و  سیستان  سمنان،  جنوبی،  خراسان  همدان، 
وضعیت هشدار  در  هم  احمد  بویر  و  کهگیلویه  و  اردبیل 

قرار دارند.

سخنگوی کمیسیون اقتصادی :
سهام عدالت به ۶ دهک تعلق می گیرد

طرح  درباره  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  سخنگوی 
حمایتی،  نهادهای  جاماندگان  و  عدالت  سهام  ساماندهی 
گفت: سهام عدالت به 6 دهک نخست جامعه و همچنین 
دریافت  را  خود  سهام  که  و...   شهدا  ایثارگران،  خانواده 

نکرده اند تعلق می گیرد.
اقتصادی  کمیسیون  جلسه  تشریح  در  طغیانی«  »مهدی 
طرح  با  مرتبط  جزییات  جلسه  در  داشت:  اظهار  مجلس 
حمایتی،  نهادهای  جاماندگان  و  عدالت  سهام  ساماندهی 
جمع بندی و تعیین تکلیف شد. در واقع به افرادی که جزو 6 
دهک نخست جامعه هستند و همچنین خانواده ایثارگران، 
شهدا و...  که سهام عدالت خود را دریافت نکرده اند، این 

سهام تعلق می گیرد.
از  همچنین  افزود:  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  سخنگوی 
برآورد  نخست،  دهک   6 جاماندگان  وضعیت  از  که  آنجا 
کار  وزیر  معاون  شد،  مقرر  نداشت،  وجود  دقیقی  عددی 
برآورد عددی آن را به طور کامل به کمیسیون ارائه دهد تا 

بتوان این موضوع را هم به نتیجه رساند.

نایب رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس :
کنکور در زمان مقرر برگزار می شود

مجلس  تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  رئیس  نایب 
مرداد  آخر  سراسری  کنکور  گفت:  اسلامی  شورای 
بهداشتی  پروتکل های  رعایت  با  و   )۳۱ و   ۳۰( ماه 

می شود. برگزار  سخت گیرانه 
کمیسیون  رئیس  نایب  و  بجنورد  نماینده  وحیدی  محمد 
اظهار  اسلامی  شورای  مجلس  تحقیقات  و  آموزش 
بهداشتی  های  پروتکل  رعایت  با  کنکور سراسری  داشت: 

سخت گیرانه در زمان مقرر برگزار می شود.
بهداشت،  وزیر  نمکی  دکتر  با  صحبت ها  پیرو  افزود:  وی 
درمان و آموزش پزشکی، وی تاکید کرد که کنکور با رعایت 

پروتکل های بهداشتی سخت گیرانه برگزار می شود.
نایب رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای 
کنکور  برگزاری  زمان  قبلا  که  آنجا  از  داد:  ادامه  اسلامی 
سراسری به تعویق افتاده بود، ۳۰ و ۳۱مرداد ماه با رعایت 
سراسری  آزمون  بهداشت  وزارت  تاکید  مورد  پروتکل های 

برگزار می شود.
زمان برگزاری کنکور سراسری به دلیل شرایط کرونا یکباتر 
به تعویق افتاده است، کنکور قرار بود در تیرماه برگزار شود 
ولی سازمان سنجش آموزش کشور زمان برگزاری کنکور را 

۳۰ و ۳۱ مرداد اعلام کرده است.

رئیس پلیس فتا :
۳۰ هزار سایت شرط بندی بسته شد

رئیس پلیس فتا ناجا از مسدود کردن ۳۰ هزار سایت قمار 
و شرط بندی از سال ۹۸ تاکنون خبر داد و گفت: در حال 
ارتباطات  و  زیرساخت  در حوزه  مرکزی  بانک  با  همکاری 

برای کاهش فعالیت این سایت ها هستیم.
با  سردار وحید مجید، رئیس پلیس فتا ناجا در گفت و گو 
قاطعانه  یادآوری برخورد  با  خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، 
با سایت های  قمار و شرط بندی، گفت: برخورد  پلیس فتا 
با این سایت ها سال ها است در دستور کار جدی پلیس فتا 

قرار دارد.
وی با بیان اینکه تاکنون بالغ بر 6 هزار تارنما در ارتباط با 
شرط بندی و قمار را شناسایی کردیم، افزود: برای 2 هزار و 
۸۸4 مورد پرونده قضایی تشکیل شده و سال ۹۸ تاکنون 

هم ۳۰ هزار تارنما در این رابطه را مسدود کردیم.
به  زیادی  هشدارهای  اینکه  بر  تاکید  با  مجید  سردار 
خود  مادی  و  معنوی  سرمایه های  که  دادیم  هموطنان 
دقت لازم  و  نگذارند  یغما  به  فضا  این  در  را  فرزندان  و 
ارتباط  بانک مرکزی در  با  باشند، تصریح کرد:  را داشته 
انجام  حال  در  ارتباطات  و  زیرساخت  به  مربوط  حوزه  با 
دامنه  حوزه  بتوان  تا  هستیم  بررسی هایی  و  همکاری ها 
بیش  را  و شرط بندی  قمار  تارنماهای  و  فعالیت سایت ها 

از پیش مسدود کرد.
رئیس پلیس فتا ناجا گفت: همچنین توصیه های پیشگیرانه 
را به طور مداوم به مردم ارائه کرده ایم و انتظار داریم مردم 
روی  بر  را  لازم  نظارت  توصیه ها  این  به  جدی  توجه  با 
های  سایت  در  آنها  فعالیت  از  پرهیز  برای  خود  فرزندان 

قمار داشته باشند.

رئیس مجلس نمایندگان آمریکا :
ترامپ رفتنی است

»نانسی پلوسی« رئیس مجلس نمایندگان آمریکا در واکنش 
در  این کشور  رئیس جمهوری  ترامپ  دونالد  اخیر  به سخنان 
باره ابراز تردید در پذیرش نتیجه انتخابات آتی به بهانه تقلب 
احتمالی، گفت: ترامپ رفتنی است و در صورت خودداری از 
پذیرش شکست، از کاخ سفید گندزدایی خواهد شد.به نوشته 
روزنامه دیلی میل؛ پلوسی به شبکه ام اس ان بی سی گفت: 
ترامپ خواهد رفت چه بداند و چه نداند. زیرا روند انتخاب رئیس 
جمهوری به فردی که اکنون کاخ سفید را اشغال کرده است، 
رئیس جمهوری هیچ  انتخاب  روند  افزود:  نیست.وی  وابسته 
ارتباطی به اینکه فرد به خصوصی تصور می کند که »ترک کاخ 
سفید را دوست ندارد«، نداشته و ترامپ باید از آنجا گندزدایی 
شود.ستاد انتخاباتی جو بایدن نامزد دمکرات انتخابات ریاست 
از  ایالات متحده کاملا  نیز گفت که دولت  جمهوری 2۰2۰ 

توانایی بیرون راندن خلافکاران از کاخ سفید برخوردار است.
ترامپ در مصاحبه ها و پیام های توئیتری، بارها رای گیری 
در  تقلب  موجب  را  الکترونیک  پست  طریق  از  غیرحضوری 
انتخابات دانسته و از اعلان پذیرش قطعی نتایج انتخابات آتی 
خودداری کرده و گفته بود که باید این موضوع را بررسی کند. 
ترامپ پیش از انتخابات ریاست جمهوری 2۰۱6 نیز از گفتن 

اینکه قطعا نتایج آن را خواهد پذیرفت، خودداری کرده بود.
پلوسی این سخنان را یک روز پس از آن بیان کرد که ترامپ در 
گفت و گو با کریس والاس مجری شبکه فاکس نیوز، از پذیرش 

قطعی نتایج انتخابات نوامبر )۱۳ آبان( خودداری کرد.
پلوسی به ام اس ان بی سی گفت: واقعیت این است که )ترامپ( 

چه تصمیم خود را گرفته باشد، یا نه، باید برود.

معاون وزیر دفاع روسیه :
واکسن ضدکرونا آماده است

واکسن  اولین  که  کرد  اعلام  روسیه  دفاع  وزیر  اول  معاون 
ضدکرونای ساخته شده توسط دانشمندان و کارشناسان نظامی 
روس آماده شده است.»توسلان تسالیکوف« معاون اول وزیر 
دفاع روسیه از آماده شدن اولین واکسن ضدکروناویروس توسط 

دانشمندان و کارشناسان نظامی روس خبر داد.
خبرگزاری روسی »تاس« در این خصوص گزارش کرد، این 
مقام دفاعی روسیه در مصاحبه با روزنامه »آرگیومنتی آی فکتی« 
تصریح کرد که متخصصان نظامی و دانشمندان مرکز تحقیقات 
ملی اپیدمولوژی و میکروبیولوژی »گامالیا« نخستین واکسن 
این واکسن هم اکنون  را ساخته اند و  با ویروس کرونا  مقابله 
آماده شده است.وی در این خصوص توضیح داد: »کارشناسان و 
دانشمندان مرکز تحقیقات ملی، ارزیابی های نهایی در خصوص 
نتایج تست را انجام داده اند و تا همین لحظه انتشار این خبر، در 
تمامی داوطلبان بدون استثناء در مقابل کروناویروس مصونیت 
ایجاد شده است و حالت طبیعی دارند بنابراین اولین واکسن 
داخلی مقابله با ویروس کرونا آماده است«.بسیاری از دانشمندان 
و متخصصان بهداشت و درمان در سراسر جهان برای ساخت 
واکسن مقابله با ویروس کرونا در حال تلاش هستند و پیش از 
این نیز محققان دانشگاه »آکسفورد« در میان 2۰۰ تیم جهانی که 
بر روی ساخت واکسن کرونا کار می کنند، نتایج امیدوارکننده ای 
»لنست«  هفته نامه  در  کرونا  واکسن  ساخت  در خصوص  را 
منتشر کرد. »سومیه سوامیناتان« پژوهشگر ارشد سازمان جهانی 
بهداشت روز دوشنبه اعلام کرد که عرضه انبوه واکسن ضدکرونا 
در سطح جهان در اواسط سال آینده میلادی )2۰2۱( امکانپذیر 
خواهد بود.بنا به گزارش خبرگزاری »دویچه وله« آلمان، وی در 
این خصوص توضیح داد: »در حال حاضر بیش از 2۰ واکسن 
برای مقابله با ویروس جدید کرونا مورد پژوهش و آزمایش قرار 
دارند و به همین خاطر نیز ما خوشبین هستیم که شماری از آن ها 

مقابل این ویروس عمل کنند«.

آناتولی :
ارتش آذربایجان 2 پهپاد

 ارمنستان را سرنگون کرد
ارتش جمهوری آذربایجان دو فروند پهپاد متعلق به ارمنستان را 

در مناطق آغ دام و تووز ساقط کرد.
به گزارش آناتولی، وزارت دفاع جمهوری آذربایجان با انتشار 
اطلاعیه ای اعلام کرد که ارتش این کشور دو فروند پهپاد متعلق 
به ارمنستان را در خط مقدم آغ دام و تووز ساقط کرده است. 
در این اطلاعیه آمده است که پهپاد های مذکور هنگام پرواز 
تجسسی در مناطق مذکور هدف قرار گرفته و سرنگون شد ند.

درگیری بین جمهوری آذربایجان و ارمنستان هفته گذشته در 
منطقه تووز روی داد که در نتیجه آن تعدادی از نیروهای نظامی 

طرفین جان خود را از دست دادند.
هر یک از کشورها دیگری را به آغاز درگیری متهم می کند.

وانگ ونبین :
آمریکا به دنبال سرکوب
 شرکت های چینی است

وزارت امور خارجه چین در پاسخ به تحریم ۱۱ شرکت چینی از 
سوی آمریکا، ضمن تهدید واشنگتن به مقابله به مثل، این کشور 

را به سوءاستفاده از اقدامات کنترل صادرات متهم کرد.
»وانگ ونبین« سخنگوی وزارت خارجه امور خارجه چین در 
کنفرانس خبری گفت: چین قاطعانه با این اقدام مخالف است و 
تمام اقدامات لازم را برای تأمین حقوق قانونی شرکتهای چینی 
انجام خواهد داد.وزارت بازرگانی آمریکا ۱۱ شرکت چینی را به 
بهانه برخورد با مسلمانان اویغور در سین کیانگ واقع در شمال 
غربی چین به لیست سیاه اقتصادی خود افزود: مقام چینی این 
موضوع را نقض حقوق بشر عنوان کرد.آمریکا می گوید این 
شرکت ها در استفاده از نیروی کار اجباری توسط اویغورها و 

سایر گروه های اقلیت مسلمان شرکت داشته اند.
شرکت های دارای لیست سیاه بدون تأیید دولت ایالات متحده 

نمی توانند قطعاتی را از شرکتهای آمریکایی خریداری کنند.
وانگ گفت: آمریکا از اقدامات کنترل صادرات برای قرار دادن 
شرکت های چینی در لیست سیاه اقتصادی به بهانه حقوق بشر 
سوءاستفاده کرده است این برخلاف هنجارهای اساسی حاکم بر 

روابط بین الملل است و برای منافع چین مضر است.
وانگ افزود: واشنگتن به هیچ وجه نگران حقوق بشر نیست 
بلکه سعی در سرکوب شرکتهای چینی و بی ثبات کردن منطقه 
خودمختار سین کیانگ دارد جامعه بین المللی این موضوع را 

کاملًا درک کرده است.

اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
دیوان محاسبات یکی از بازوهای نظارتی مجلس 
است، گفت: دیوان، نظارت خود را باید برخط و 
به روز کند و این مسئله قطعا پیگیری خواهد شد.

با  دیدار  در  مجلس  رئیس  قالیباف  محمدباقر 
دولت  مصوبات  تطبیق  هیات  اعضای  و  رئیس 
با قوانین ضمن تقدیر و تشکر از عملکرد هیات 
دوره های  در  قوانین  با  دولت  مصوبات  تطبیق 
در  هیات  این  اعضای  امیدوارم  گفت:  گذشته، 
این شرایط سخت و خاص در انسجام مجموعه 
اینجا  باشند، در  مانند گذشته موثر  اثرگذاری  و 
باید از محسن اسماعیلی که از رزمندگان دوران 
برجسته  حقوقدانان  و  فضلا  از  و  مقدس  دفاع 
مسئولیت  این  ادامه  تقبل  بخاطر  است،  کشور 

تشکر می کنم.
وی با اشاره به اهمیت توجه به مباحث حقوقی از 
منظر حکمرانی، افزود: قطعاً در این رابطه نقش 
امام  رو  این  از  است،  اثرگذار  بسیار  مقننه  قوه 
امور  رأس  در  مجلس  که  فرمودند  )ره(  خمینی 
است. آن مجموعه و شاکله ای که امروز نظام را 
در حوزه قوانین مستحکم کرده، قوه مقننه است.

قانونگذاری  اهمیت  به  اشاره  با  مجلس  رئیس 
رهبر  داشت:  اظهار  در مجلس،  و کلان  درست 
معظم انقلاب در دیدار اخیر با نمایندگان مجلس 
فرمودند که یکی از کارهای مجلس باید این باشد 
قانون  خود  در  قانون  شدن  اجرایی  ظرفیت  که 
قانونگذاری  روند  در  اگر  رو  این  از  شود،  دیده 
به این ظرفیت توجه نشود، مشکلاتی به وجود 

خواهد آمد.
قالیباف با بیان اینکه مجلس یازدهم در شرایط 

را  خود  کار  دارد،  قرار  آن  در  کشور  که  خاصی 
آغاز کرد، گفت: مردم در شرایط کنونی احساس 
ناراحتی، دغدغه و نگرانی دارند و خواستار حل 

مشکلات هستند.
وی تصریح کرد: مجلس یازدهم از ابعاد مختلف 
ویژگی های خاص خود را دارد و در این عرصه 
در  اگر  که  است  رو  پیش  بسیاری  فرصت های 
خصوص این فرصت ها به درستی تصمیم گرفته 

شود، جهش خوبی صورت خواهد گرفت. 
از  نفر   ۱۸۰ که  است  این  فرصت ها  از  یکی 
راه  مجلس  به  بار  نخستین  برای  نمایندگان 
است که  این مسئله ظرفیت خوبی  یافته اند که 

باید به آن توجه شود.
وظیفه  دو  مجلس  شد:  یادآور  مجلس  رئیس 
دارد که  برعهده  را  نظارت  و  قانونگذاری  اصلی 
اولویت ما در شرایط کنونی تقویت بخش نظارتی 

دنبال  جدیت  با  را  مسئله  این  ما  قطعاً  و  است 
حوزه  سه  مجلس،  نظارت  بخش  در  می کنیم. 
را  بالایی  ظرفیت های  کدام  هر  که  دارد  وجود 
برای مجلس ایجاد می کند. یکی از این حوزه ها 
حضور نمایندگان ناظر در شوراها و مجامع است، 
از این رو مجلس مصمم است که به این حوزه 

نظارتی عمق بدهد.
قالیباف با بیان اینکه دیوان محاسبات نیز یکی 
است،  مجلس  نظارتی  بازوهای  و  بخش ها  از 
مهمی  و  اساسی  نقش  محاسبات  دیوان  گفت: 
دارد و مهمترین بازوی نظارتی مجلس در حوزه 
کارکردی و میدانی است. البته برای تقویت این 
بخش، برخی اقدامات باید صورت گیرد. به طور 
مثال دیوان، نظارت خود را باید برخط و به روز 

کند و این مسئله قطعاً پیگیری خواهد شد.
وی از هیات تطبیق مصوبات دولت با قوانین به 

عنوان یکی دیگر از بازوهای نظارتی مجلس یاد 
نظارت مجلس  از  و گفت: بخش عمده ای  کرد 
بر  نظارت  و  قانون  سازی  اجرایی  بخش  دو  در 

مصوبات هیات دولت قرار دارد.
هیات  عملکرد  در  اینکه  بیان  با  مجلس  رئیس 
تطبیق مصوبات دولت با قوانین، برخط و به روز 
بودن اهمیت ویژه ای دارد، گفت: خوشبختانه در 
شرایط کنونی این هیات در بررسی مصوبات به 

روز عمل می کند.
مجلس  اصلی  رویکردهای  به  اشاره  با  قالیباف 
یازدهم، گفت: یکی از مسائل مهم در این رابطه 
هوشمندسازی است که این مسئله از اهمیت و 

جایگاه بسیار مهمی برخوردار است. 
بحث  اصلی  رویکردهای  این  از  دیگر  یکی 
شفافیت است که باید این موضوع نیز به صورت 

جدی پیگیری شود.
اولویت های  دیگر  از  نیز  را  مردمی سازی  وی، 
مجلس در دوره یازدهم دانست و گفت: قطعاً در 
هر کاری که انجام می دهیم باید مردم را دخیل 
کنیم تا مردم در این حوزه مشارکت داشته باشند، 
از این رو مردمی سازی اساس هرگونه اقدام و 

تصمیم ما است.
از  دیگر  یکی  کرد:  تاکید  مجلس  رئیس 
اولویت های مجلس، کارآمدسازی، چابک سازی 
سیستم و جلوگیری از تمرکزگرایی است که باید 
در کانون توجه قرار گیرد، بنابراین خواهش من 
رویکرد   4 این  تصمیمی  هر  در  که  است  این 
مدنظر قرار گیرد، زیرا توجه به این مسائل ما را 
در حل مشکلات کمک داده و اجازه نمی دهد که 

مجموعه از رسالت ذاتی خود فاصله گیرد.

رئیس مجلس شورای اسلامی :

نظارت دیوان محاسبات باید به روز شود

معاون اول رئیس جمهور :  شيوه حکمرانی باید اصلاح شود!

مدیرعامل شرکت مادر تخصصی برق :

خاموشی های برنامه ریزی شده در دستور کار نيست

رئیس کمیسیون عمران مجلس :

عامل گرانی مصالح ساختمانی بورس است

سخنگوی کمیسیون آموزش مجلس :  ۴ سال دیگر با کمبود ۶2۰ هزار معلم مواجه مي شویم
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